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Από το υπ’ αριθ. 27/2014 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 576/2014                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση επιστροφής αχρεωστήτως καταβληθέντος 
χρηματικού ποσού στον Θ.Τσιάνο. 

 
Σήμερα 17 Δεκεμβρίου του έτους 2014 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:00 συνήλθε σε 

τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 12-12-2014 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών 
Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του 
άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  34 μέλη: 

Παρόντες 
1) Α. Λαζαρίδης, 2) Θ. Αγγελίνας, 3) Τ. Χατζηαθανασίου, 4) Β. Παπαδόπουλος, 5)Α.Σιδηρόπουλος, 
6)Δ.Κουλουριώτης, 7)Δ.Τραπεζανλής, 8) Θ. Κορωνάς, 9)Σ.Διαμάντης, 10)Γ.Σοφιανίδης, 11) Ν. Μωυσιάδης, 
12)Π.Τσαπαρόπουλος, 13) Β.Λυκοστράτης, 14)Μ. Παπαϊωάννου, 15)Ι.Χειμώνας, 16)Σ.Ασλάνογλου, 
17)Γ.Ορφανίδης, 18) Ευγενία Ιακωβίδου, 19) Χ. Γαϊτάνου, 20)Α.Σιακαβάρας, 21)Θ.Τέτος, 22)Ι.Κυρατλίδης, 
23)Μ. Σουμελίδης, 24) Ν. Τσιαμήτρος, 25)Ζ.Πατσίκας, 26) Α. Καγκελίδης, 27)Γ.Γουλτίδης, 28)Ι.Παπαγιάννης, 
29)Σ.Ελευθεριάδου, 30)Ν.Μπέκης, 31)Π.Παπαδίνα, 32)Α.Αποστολόπουλος, 33)Α.Μαρκούλης, 34)Σ.Στουγιάννος 

Απόντες 
Χ.Κούτρας, Γ.Κάκαρης, Λ.Ακριβόπουλος, Ν.Μαυροκεφαλίδης, Κ.Καραπαναγιωτίδης, Η.Τσιφλίδης, 
Γ.Μελιόπουλος.  

Παρόντες Πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               
Ε.Γκόγκα, Ι.Σιδηρόπουλος, Ν. Αγγέλου, Γ.Λιλιόπουλος, 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  
Σ.Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Α. Πέτρου, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, Η. Μπατσαράς, Κ.Πιστοφίδης, 
Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, Ι.Καραγιάννης, Χ. Τσανασίδης, Ε.Μοτσιόπουλος, Π. Ποταμόπουλος, 
Α.Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Σ.Ελευθεριάδου, Ζ.Πατσίκας και προσήλθε ο κ.Σ.Στουγιάννος 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 564/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Ορφανίδης, Σ.Στουγιάννος, Γ.Γουλτίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 565/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Ν.Μωυσιάδης 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 566/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Σιακαβάρας 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 567/2014 απόφασης αποχώρησε η κ.Μ.Παπαϊωάννου και προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Α.Σιακαβάρας, 
Γ.Ορφανίδης, Σ.Στουγιάννος, Γ.Γουλτίδης. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 568/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Μ.Σουμελίδης και προσήλθαν οι κ.κ. Μ.Παπαϊωάννου, 
Σ.Ελευθεριάδου. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 569/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι.Χειμώνας και προσήλθε ο κ.Μ.Σουμελίδης 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 570/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Ι.Χειμώνας 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 571/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Ορφανίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 572/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Σ.Στουγιάννος. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 574/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Ορφανίδης, Σ.Στουγιάννος 
12) Κατά τη διάρκεια των επί μέρους ψηφοφοριών της υπ’ αριθ. 575/2014 απόφαση αποχώρησε και προσήλθε ο κ.Α.Αποστολόπουλος 
13) Κατά της συζήτηση του πρακτικού επί του 3ου θέματος της ημερήσιας διάταξης αποχώρησε ο κ.Ι.Παπαγιάννης  
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 578/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Χειμώνας, Γ.Ορφανίδης 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 579/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Γουλτίδης, Ν.Μωυσιάδης και προσήλθε ο κ.Ι.Χειμώνας 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 580/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ε.Ιακωβίδου, Σ.Στουγιάννος και προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Γουλτίδης, 
Ν.Μωυσιάδης 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 583/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Θ.Κορωνάς και προσήλθαν οι κ.κ. Σ.Στουγιάννος, Γ.Ορφανίδης. 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 584/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος, Θ.Αγγελίνας, Ν.Τσιαμήτρος και 
προσήλθε ο κ.Θ.Κορωνάς. 
19) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 586/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Ορφανίδης 
20) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 589/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Καγκελίδης, Σ.Ελευθεριάδου. 
21) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 599/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Τ.Χατζηαθανασίου 
22) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 606/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Αποστολόπουλος και προσήλθε η κ.Σ.Ελευθεριάδου 
23) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 607/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Γ.Γουλτίδης 
 

 
 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 28ο θέμα της ημερήσιας διάταξης έθεσε υπόψη 
του συμβουλίου τα από 8-11-2014 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών 
Στυλιανού Ασλάνογλου, που έχει ως εξής: 

 Σας γνωρίζουμε ότι  με την από 61622/8-12-14 αίτησή του ο Τσιάνος Θωμάς  του 
Γεωργίου   ζητάει να του επιστραφεί η διαφορά από το ποσό που εκ παραδρομής εισέπραξε η 
ΔΕΗ και απέδωσε στο Δήμο Βέροιας ,  από Δημοτικά Τέλη με λάθος συντελεστή (γενική χρήση 
αντί οικιακής όπως και δηλώθηκε). Η χρέωση με το σωστό συντελεστή έγινε από 30-12-2013 και 
το επιπλέον ποσό που καταβάλλονταν κάθε χρόνο ανερχόταν σε  265,20€. Το ποσό που μπορεί να 
επιστραφεί από το Δήμο Βέροιας στον αιτούντα ανέρχεται σε  1326,00€ και αντιστοιχεί σε 
χρεώσεις της τελευταίας πενταετίας. 

 

  
ΓΕΝΙΚΗ 
ΧΡΗΣΗ 

ΟΙΚΙΑΚΗ 
ΧΡΗΣΗ ΔΙΑΦΟΡΑ 

2009 441,60 € 176,40 € 265,20 € 
2010 441,60 € 176,40 € 265,20 € 
2011 441,60 € 176,40 € 265,20 € 
2012 441,60 € 176,40 € 265,20 € 
2013 441,60 € 176,40 € 265,20 € 

   
1.326,00 € 

        
Σύμφωνα με το άρθρο 26 του ΝΔ 318/69 η «επιστροφή αχρεωστήτως καταβληθέντων 

φόρων , τελών , δικαιωμάτων κλπ » γίνεται με απόφαση του Δημοτικού  Συμβουλίου. 
Στον προϋπολογισμό του Δήμου του έτους 2014 και στον Κ.Α.8261 περί «Λοιπών 

επιστροφών» υπάρχει γραμμένη σχετική πίστωση από την οποία δεσμεύτηκε ποσό 1326,00€ με 
την πρόταση ανάληψης υποχρέωσης υπ αρθ.577/8-12-2014. 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει για την 
επιστροφή  στον αιτούντα του προαναφερόμενου ποσού , ως αχρεωστήτως καταβληθέντος. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Ασλάνογλου : Ο κ. Τσιάνος κακώς πλήρωνε από το 2007 και ίσως και πιο νωρίς 

Δημοτικά τέλη τα οποία αντιστοιχούν σε επαγγελματική στέγη, ενώ έχει οικία, με αποτέλεσμα 
στον πίνακα όπως φαίνεται παραπάνω, η γενική χρήση την οποία πλήρωνε αυτός έχει μια 
τεράστια διαφορά 265€ από την οικιακή χρήση.  

Αποτέλεσμα, σε αυτά τα πέντε χρόνια τα οποία έχει δικαίωμα, γιατί τα υπόλοιπα έχουν 
περάσει στην παραγραφή, να έχει συγκεντρωθεί ένα ποσό 1.326€ το οποίο εισέπραξε η ΔΕΗ και 
απέδωσε στο Δήμο Βέροιας. Οι άνθρωπος το ανακάλυψε, έκανε αίτηση και πρέπει να του 
καταβληθεί το χρηματικό ποσό. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση, διότι μιλούν δημοτικοί σύμβουλοι εκτός μικροφώνου).  
Αποστολόπουλος: Κε Ασλάνογλου, για τον συγκεκριμένο συμπολίτη μας, έχετε 

υπολογίσει στην πενταετία τα συγκεκριμένα που πρέπει να του αποδώσετε; Γιατί ο ίδιος, εγώ 
που μίλησα μαζί του, ισχυρίζεται ότι εδώ και δέκα χρόνια πληρώνει παρανόμως, γιατί δεν 
μπορέσανε να μπουν τα δέκα χρόνια, ώστε να πάρει για δέκα χρόνια πίσω τα χρήματα και όχι 
μόνο για τα πέντε; 

Ασλάνογλου: Σαν νομικός, ξέρετε ότι το αίτημα έχει παραγραφεί. Δηλαδή, θα έπρεπε να 
υποβληθεί πολύ πιο νωρίς και έχουν περάσει στην παραγραφή. Εάν του αναγνωρίσουμε τα 
προηγούμενα έτη 2005, 2006, 2007, 2008, όσα χρόνια πλήρωνε αυτός ο άνθρωπος δεν το έχουμε 
εξετάσει και όλο αυτό, νομίζω θα κάνουμε μια παράνομη πράξη. Έχει πάντως δίκιο. 

Τσαπαρόπουλος: Η ερώτηση είναι πολύ απλή. Ποιος έχει την ευθύνη όλης της ιστορίας; 
Γιατί πιθανόν να μπορεί να συμβεί και στον οποιονδήποτε από εμάς, ποιος έχει λοιπόν την 
ευθύνη του γεγονότος ότι απ’ τα δέκα χρόνια φτάνει στην πενταετία και απ’ την πενταετία 
παραγράφεται γιατί υπάρχει ένας Νόμος; Δεν μπορεί δηλαδή να πιαστεί όλο το διάστημα;  

Ασλάνογλου: Έπρεπε ο κ.Τσιάνος να το προσέξει, αργά το πρόσεξε και κατά δεύτερο 
λόγο, εμείς εισπράττουμε χρήματα τα οποία μας δίνει η ΔΕΗ. Δεν έχουμε τη δυνατότητα 



ελέγχου, δηλαδή εκεί κάνουν τις αιτήσεις τους και το σφάλμα είναι της ΔΕΗ και πρέπει να 
αποδώσουμε τα χρήματα πίσω. Αυτό συμβαίνει δηλαδή, δεν έχουμε κάτι άλλο. Υπεύθυνη είναι 
η ΔΕΗ και ο πολίτης με την πρώτη του απόδειξη, να δει αν αυτή είναι σωστή. Εμείς απλώς 
εισπράττουμε τα χρήματα και εφόσον εισπράξαμε τα χρήματα και πρέπει να τα αποδώσουμε 
στην πενταετία, τα αποδίδουμε στον άνθρωπο και αυτό είναι, δεν υπάρχει τίποτα διαφορετικό. 

Παπαγιάννης: Πρόεδρε, κ.Ασλάνογλου, θα παρακαλούσα το Σώμα να πάρει μια 
απόφαση για αναβολή του ζητήματος και να ζητήσετε μια γνωμοδότηση από τον νομικό 
σύμβουλο, μήπως ειδικά σ’ αυτήν την περίπτωση η παραγραφή, επειδή υπάρχουν οι διατάξεις 
του λεγόμενου αδικαιολόγητου πλουτισμού, είναι εικοσαετής. Να ζητήσουμε μια γνωμοδότηση 
ειδικά γι’ αυτό το θέμα, γιατί τα χρήματα έρχονται από τρίτο, από τη ΔΕΗ, οπότε θα μπορούμε 
τον άνθρωπο να τον δικαιώσουμε απόλυτα. Ζητήστε μια γνωμοδότηση. 

Πρόεδρος: Κε Παπαγιάννη, στη σωστή κατεύθυνση είναι η πρόταση αλλά μήπως είναι 
σωστό να πάρει την πενταετία και να προβούμε στην έρευνα για τα υπόλοιπα πέντε; 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση, διότι ο δημοτικός σύμβουλος Ι.Παπαγιάννης μιλά 
εκτός μικροφώνου).  

Πρόεδρος: Όχι…. μήπως μπορεί να εισπράξει την πενταετία τα 1.326€ και να 
προχωρήσουμε στην γνωμοδότηση όπως εσείς υποδεικνύετε; Να πάρουμε απόφαση σήμερα επ’ 
αυτού, να πάρει τα 1.326€ πίσω ο άνθρωπος και στη συνέχεια να γνωμοδοτήσει ο νομικός 
σύμβουλος για τα υπόλοιπα πέντε χρόνια, τα οποία λέει ο κ.Ασλάνογλου ότι έχουν παραγραφεί. 
Να είναι αυτή η απόφαση δηλαδή. 

Μαρκούλης: Στον αιτούντα να κάνω την ερώτηση θέλω, στον ενδιαφερόμενο. Το σπίτι 
που μένει είναι πρώτη κατοικία; Μένετε σε αυτόν τον χώρο; 

Πρόεδρος: Είναι κατοικία, το γνωρίζουμε και εμείς αυτό.  
Παπαγιάννης: Πρόεδρε, για να επισπεύσουμε κιόλας, θα ψηφίσουμε θετικά όπως είπαμε 

πριν, για τα πέντε χρόνια αρχικά και αν έχουμε θετική γνωμοδότηση να κλείσουμε το θέμα και 
για τα υπόλοιπα χρόνια. 

Μπέκης: Για να μην παρεξηγηθώ, να πω ότι με τον ενδιαφερόμενο μεγαλώσαμε μαζί, 
είμαστε και φίλοι, έχουμε σχέσεις. Ωστόσο αυτό που θα πω δεν σχετίζεται μ’ αυτό και θα το 
καταλάβετε.  

Ο συμπολίτης μας πληρώνει για δέκα χρόνια τέλη που δεν του αναλογούν, από λάθος του 
οποιουδήποτε εκτός απ’ το δικό του και αν δεν ήταν ο ίδιος να το παρατηρήσει, δεν θα ερχόταν 
σήμερα στο Δ.Σ.  

Άκουσα από τον κ.Ασλάνογλου και δεν ξέρω αν είναι δική του ερμηνεία ή ερμηνεία του 
νομικού συμβούλου, ότι τα πέντε χρόνια παραγράφηκαν. Εγώ ξέρω για παραγραφή 
δικαιωμάτων απ’ την κεντρική Κυβέρνηση, απ’ το Κράτος, ο Δήμος δεν είναι όμως Κυβέρνηση.  

Ο Δήμος είναι Ο.Τ.Α., ο Δήμος έχει μια πολύ πιο ανθρώπινη προσέγγιση απέναντι στους 
συμπολίτες του και απ’ την στιγμή που πήρε ο Δήμος τα χρήματα αυτά ενώ δεν έπρεπε να τα 
πάρει, θα πρέπει να τα γυρίσει συνολικά πίσω. Όπως ακριβώς θα ψηφίσουμε και παρακάτω και 
έχουμε ψηφίσει και μέχρι τώρα αρκετές άλλες περιπτώσεις, για αχρεωστήτως καταβληθέντα είτε 
πρόστιμα είτε τέλη. Αυτό συνέβη και στην περίπτωση του συμπολίτη μας, του Θωμά Τσιάνου 
και πιστεύω ότι μια απόφαση που θα δικαιώνει και την ισονομία και τη Δημοκρατία σε σχέση με 
τον Δήμο και τους συμπολίτες του. 

Αποστολόπουλος: Και εγώ θα συμφωνήσω ότι θα πρέπει να του αποδοθούν τα χρήματα, 
γιατί υπάρχει μια ωφέλεια του Δήμου σε βάρος αυτού του ανθρώπου, επί δέκα χρόνια. Πρέπει 
και από τον κανονισμό λειτουργίας έχουμε την υποχρέωση αλλά και ως Δημοτικοί σύμβουλοι 
και ως Δ.Σ., να προστατεύουμε και να διασφαλίζουμε και τον πολίτη απέναντι και στον Δήμο, 
αυτός είναι ο ρόλος μας. Όπως πρέπει να υπερασπίζουμε τα συμφέροντα του Δήμου, πρέπει να 
υπερασπίζουμε και τα συμφέροντα των δημοτών.  

Επειδή ήδη υπάρχει δυνατότητα επικουρικής παραγραφής του αδικαιολογήτου 
πλουτισμού, μπορεί να δοθούν τα χρήματα διότι η παραγραφή στον αδικαιολόγητο πλουτισμό, 
όπως είπε και ο κ.Παπαγιάννης ο αξιότιμος συνάδελφος, είναι εικοσαετής και όχι πενταετής 
όπως ενδεχόμενα ειπώθηκε.  

Σοφιανίδης: Έχω την άποψη ότι αυτή τη στιγμή υπάρχει μια εισήγηση για την πενταετία, 
την ψηφίζουμε, νομίζω ο κ.Τσιάνος κάνει μια αίτηση, τη βλέπει ο νομικός σύμβουλος και 



επικαλούμενοι την Δημοκρατία, δεν νομίζω ότι μπορούμε να παίρνουμε αποφάσεις οι οποίες δεν 
είναι σύννομες. Εγώ δεν μπορώ να ψηφίσω τώρα μια απόφαση….  

Έκανε μια πρόταση ο κ.Παπαγιάννης, θα κάνει ο κ. Τσιάνος μια καινούργια αίτηση για 
τα προηγούμενα χρόνια, θα την δουν οι νομικοί σύμβουλοι και θα την εξετάσουμε σε επόμενο 
Δ.Σ. 

Πρόεδρος: Ψηφίζουμε επί της πρότασης που τελικά φαίνεται να αποδέχεται, ότι θα 
πληρωθεί τα πέντε χρόνια και θα ζητήσουμε γνωμοδότηση από τον νομικό μας σύμβουλο, αν 
αυτά μπορούν να πληρωθούν. Κύριε Παπαγιάννη αυτή δεν είναι η πρόταση; λοιπόν, επ’ αυτής 
της πρότασης ψηφίζουμε. Ενσωματώνεται και αυτό, ναι. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 8-11-2014 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών Στυλιανού 
Ασλάνογλου. 
2.- Την πρόταση του δημοτικού Συμβούλου Ι.Παπαγιάννη. 
3.- Την με αρ. πρωτ. 61622/8-12-2014 αίτηση του Θ.Τσιάνου. 
4.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2014 και στον ΚΑ.02.80.8261.001 «Λοιπές 
επιστροφές» υπάρχει γραμμένη σχετική πίστωση. 
5.- Την με α/α καταχώρησης 577/8-12-2014 πρόταση ανάληψης υποχρέωσης. 
6.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης), του άρθρου 96 του 
Ν.3463/2006 και του άρθρου 26 του Ν.Δ. 318/69. 

 
Αποφασίζει Ομόφωνα 

 
Α) Εγκρίνει την επιστροφή ποσού 1.326,00€ [ήτοι 265,20€ (441,60€ Δημ.Τέλη Γεν. 

Χρήσης – 176,40€ Δημ.Τέλη Οικ. Χρήσης=265,20€) Χ 5 χρόνια = 1.326,00€] στον Θωμά Τσιάνο 
του Γεωργίου, που εισπράχθηκαν εκ παραδρομής από τη ΔΕΗ από δημοτικά τέλη και 
αποδόθηκαν στο Δ.Βέροιας, κατά την πενταετία 2009-2013. 

Β) Ψηφίζει πίστωση ποσού 1.326,00€, όπως αυτή βεβαιώθηκε από την αρμόδια υπηρεσία 
του Δήμου με την με α/α καταχώρησης 577/8-12-2014 πρόταση ανάληψης υποχρέωσης και τη 
διάθεσή του από τον ΚΑ.02.80.8261.001 «Λοιπές επιστροφές» του προϋπολογισμού του Δήμου 
έτους 2014  στον Θωμά Τσιάνο του Γεωργίου, για τον παραπάνω σκοπό. 

Γ) Την υποβολή αιτήματος στο Γραφείο Νομικών συμβούλων, προκειμένου ο νομικός 
σύμβουλος να γνωμοδοτήσει αν είναι δυνατή η επιστροφή αχρεωστήτως καταβληθέντος 
χρηματικού ποσού στον Θωμά Τσιάνο του Γεωργίου, το οποίο εισπράχθηκε εκ παραδρομής από 
τη ΔΕΗ από δημοτικά τέλη και αποδόθηκαν στο Δ.Βέροιας, πριν από το έτος 2008. 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  576 / 2014 
.............................................................................................………................................. 
Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση συντάχθηκε 

το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  
Θ. Αγγελίνας     
Β. Παπαδόπουλος     
Α. Σιδηρόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Δ. Κουλουριώτης  Γ. Λιλιόπουλος  
Δ. Τραπεζανλής  Ι. Σιδηρόπουλος  
Θ. Κορωνάς  Ν. Αγγέλου  
Σ. Διαμάντης     
Γ. Σοφιανίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Β. Λυκοστράτης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Ι. Χειμώνας     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Χ. Γαϊτάνου     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Ι. Παπαγιάννης     
Σ. Ελευθεριάδου     
Ν. Μπέκης     
Π. Παπαδίνα     
Α. Μαρκούλης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  15-1-2014 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

    ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Σ. Στουγιάννος 
  
  
  
  
  
  
  

 
 
 
 


